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Referat af Hiv-Danmarks årsmøde 26. april 2025 
 

Årsmødet blev a.oldt på Kafé Knud, Skindergade 21, København. 

Inden selve årsmødet holdt AIDS-Fondets direktør, Lars ChrisGan Østergreen, et fagligt og 
personligt oplæg om at leve med hiv. 

Klokken 15 startede selve årsmødet: 

 

Punkt 1 – Valg af dirigent, referent og stemmetællere 

MarGn Helmersen blev valgt som dirigent, Thomas Kristensen som referent og Anne Jepsen og 
Preben Christoffersen som stemmetællere. 

 

Punkt 2 – Godkendelse af stemmebere:gede medlemmer 

13 stemmebereSgede medlemmer var Gl stede på årsmødet. 

 

Punkt 3 – Bestyrelsens beretning 

Jens Peder a.oldt bestyrelsens beretning.  

Her fortalte han blandt andet om Hiv-Danmarks nye hjemmeside, den landsdækkende 
streaming af Hiv-Danmarks OrienteringsaWen samt genåbningen af Kafé Knud og det 
eWerfølgende høje akGvitetsniveau her. 

Han fortalte også om Hiv-Danmarks medlemsmøder og selvhjælpsgrupper, samarbejdet 
mellem de nordiske hiv-organisaGoner, og hvad Hiv-Danmark gør for at hjælpe ukrainere, der 
lever med hiv i Danmark. 

Se vedhæ(ede dokument for at læse bestyrelsens beretning.  

Beretningen blev godkendt. 

En deltager i årsmødet spurgte ind Gl, hvem der bruger Kafé Knud eWer genåbningen. Jens 
Peder fortalte, at Kafé Knud bliver fliSgt brugt, og at brugerne både er velkendte gæster, men 
også at en del unge er begyndt at bruge Kafé Knud. Flere grupper udefra får også lov Gl at 
bruge Kafé Knud. 

 

Punkt 4 – Godkendelse af revideret årsregnskab 

Som kasserer gennemgik Gertrud regnskabet. Hun understregede, at det er en god nyhed, at 
Kafé Knud nu er genåbnet. Men renoveringen af Kafé Knud har også kostet mange penge, og 
det er ikke helt lykkedes af fundraise Gl fuld dækning af disse udgiWer. 

Derfra viser regnskabet for 2024 et underskud på 316.346 kroner. Hiv-Danmark har derfor taget 
et lån på 300.000 kroner. De_e lån er rentefrit og er allerede nedbragt Gl halvdelen. 

Gertrud fastslog, at der er styr på økonomien. Hiv-Danmarks faste udgiWer er nemlig ganske 
små, hvilket blandt andet skyldes, at Hiv-Danmark som den eneste hiv-organisaGon i Norden 
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slet ikke har ansa_e i sekretariatet. Hiv-Danmark har på nuværende Gdspunkt kun en 
Gmeansat frivilligkoordinator samt udgiWer Gl bogholder. 

På længere sigt er håbet, at Hiv-Danmark kan få fast stø_e på finansloven og få mulighed for at 
ansæ_e sekretariatshjælp. 

Regnskabet blev godkendt enstemmigt af deltagerne på årsmødet.  

 

Punkt 5 – FastsæCelse af konDngenter 

Bestyrelsen foreslog at fastholde de nuværende konGngenter: 200 kr. for medlemskab af Hiv-
Danmark og 300 kr. for fælles medlemskab med PosiGvgruppen. 

De_e blev godkendt af årsmødet. 

 

Punkt 6 – Indkomne forslag 

Bestyrelsen havde på forhånd fremsat en samlet række af ændringer af Hiv-Danmarks 
vedtægter. 

De fleste ændringsforslag havde udelukkende formuleringsagGg karakter.  

Et forslag havde dog indholdsmæssig karakter: Bestyrelsen foreslog således en ændring af 
punkt 6.10, så man fremover godt kan være ansat for eksempel på Kafé Knud, men fortsat ikke 
være ansat i Hiv-Danmarks sekretariat. 

Netop de_e forslag blev i første omgang udtaget Gl separat afstemning og debat. Deba_en 
viste, at årsmødet ikke var enige om den oprindelige ordlyd. Men med følgende Glføjelse kunne 
der opnås enighed. Tilføjelsen lyder: 

”I de ;lfælde hvor en af Hiv-Danmark lønnet ansat ;llige er medlem af den ;l hver en ;d 
siddende bestyrelse, skal vedkommende anses for inhabil i ethvert spørgsmål, der vedrører 
vedkommendes ansæCelsesforhold.”  

Med denne Glføjelse Gl punkt 6.10 blev de samlede vedtægtsændringer vedtaget enstemmigt 
af årsmødet.  

 

Punkt 7 – Fremlæggelse af budget Dl orientering 

Som kasserer orienterede Gertrud om budge_et. 

 

Punkt 8 – Valg af bestyrelsesmedlemmer 

Pia, Antoni og Peder blev valgt Gl bestyrelsen 

Jens Peder og Frank fortsæ_er i bestyrelsen.  

Oliver genopsGllede ikke, men lover fortsat at bidrage Gl Hiv-Danmark med sin juristviden og 
vedligeholdelse af hjemmesiden. 

Gertrud genopsGllede heller ikke. 
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Årsmødet takkede Oliver og Gertrud for indsatsen. 

Bestyrelsen består således af: Jens Peder Høeberg, Frank Sand MarGn, Antoni Gebhard, Pia 
Andersen og Peder Holk Svendsen. 

 

Punkt 9 – Valg af bestyrelsessuppleanter 

MarGn Carlsen sGller op som suppleant og blev valgt. 

Selv om der med de nye vedtægtsændringer Glstræbes valg af to bestyrelsessuppleanter, var 
de_e ikke muligt med fremmødet i år. 

 

Punkt 10 – Valg af registreret/statsautoriseret revisor 

Statsautoriseret revisor Henrik Lund Jensen, Dansk Revision A/S, blev genvalgt som Hiv-
Danmarks revisor. 

 

Punkt 11 – Eventuelt 

Antoni foreslog, at Hiv-Danmark fremover a.older årsmødet så Gdligt som muligt i april. 

En deltager opfordrede Gl at undersøge, om man kan få en billigere revisor-løsning. Den 
afgående kasserer, Gertrud, fremhævede dog, at den nuværende revisor går grundigt Gl værks 
og er en stor stø_e for Hiv-Danmarks kasserer, som jo også arbejder frivilligt. 

Fra AIDS-Fondet ønskede Lars ChrisGan Østergreen Gllykke Gl den nyvalgte bestyrelse og han 
udtrykte, at AIDS-Fondet glæder sig Gl at fortsæ_e det gode samarbejde med Hiv-Danmark. 

 

Referatet er godkendt af: 

 

 

_________________________ _________________________ 

MarGn Helmersen  Jens Peder Høeberg 

Dirigent på årsmødet  Formand Hiv-Danmark 

Mobile User


